
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 29. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 143

Vil ministeren oplyse, om det generelt er et problem, at der blandt uddannede sygeplejer-

sker på sygehusene er mere sygdom og andet fravær i forhold til normeringerne på afde-

lingerne med det resultat, at mange patienter ikke får den nødvendige hjælp?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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